
Protokół nr XIV/08 
z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej dnia 29 lutego 2008 r. w sali narad Urzędu Gminy (Centrum 
Spotkań Polsko-Niemieckich). 

 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Jerzy Chudziński o godzinie 1300 

otworzył sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą 
obecności na sesji obecnych jest 13 radnych  (nieobecna radna Maria Pakos). 
 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił Wniosek Wójta Gminy Górzyca o 
zmianę porządku obrad w następujący sposób: 
1) zdjęcie punktu 5 „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/58/07 
Rady Gminy Górzyca z dnia 1 października 2007 r. w sprawie powołania 
zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego”, 
z powodu braku zgłoszeń  kandydatów na ławników do orzekania z zakresu 
prawa pracy przez uprawnione podmioty tj. związki zawodowe i organizacje 
pracodawców . Termin  zgłaszania kandydatów minął 21.02.2008 r. . Pomimo 
pisemnego powiadomienia przez Wójta Gminy  związków zawodowych w tym 
ZNP w Słubicach oraz Organizację Pracodawców Ziemi Lubuskiej w Zielonej 
Górze i Lubuską Organizację Pracodawców w Gorzowie Wlkp. o konieczności 
uzupełnienia ławników, podmioty te nie zgłosiły żadnego kandydata poza ZNP, 
które zgłosiło kandydaturę pani Anny Szczerbin, ale zgłoszony kandydat 
wycofał swoją kandydaturę; 
2) przesunięcie punktu 3. do punktu 14. Informacja Wójta Gminy o działalności 
w okresie międzysesyjnym. 
3) wprowadzenie do pkt. 3 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie zgody 
na włączenie nieruchomości  w obręb Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej”. 
4) przesunięcie pkt. 4 „Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego” do punktu 5 porządku obrad; 
5) zmiana numeracji o 1 pozycję w górę zagadnień zawartych w porządku obrad 
od pkt. 6 do pkt. 13. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy radni wnoszą inne propozycje do 
porządku obrad sesji.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag do porządku obrad sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne wprowadzenie do 
porządku obrad ww. zmian. 
 

 



Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” zdecydowali o 
wprowadzeniu zmian w porządku obrad sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XIV sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na włączenie nieruchomości w obręb  

Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Górzyca w rejonie miejscowości Górzyca-Żabice. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/70/07 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 30 listopada 2007 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 
IV/41/99 Rady Gminy Górzyca z dnia 29 marca 1999 r. w sprawie 
założenia Zespołu Szkół. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu korzystania z boisk 
sportowych na terenie Gminy Górzyca”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu gospodarowania azbestem 
na terenie Gminy Górzyca.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. 
10. Podjęcie uchwały udzielenia pomocy rzeczowej dla Lubuskiego Oddziału 

Straży Granicznej w Krośnie Odrzańskim. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca 

na 2008 r.  
12. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia 

Gminy „Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2007. 
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
14. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 
15. Interpelacje  radnych Rady Gminy. 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zakończenie obrad XIV sesji Rady Gminy.  

 
 
Realizacja porządku obrad: 
 
Ad. 1 i 2 
Zrealizowano na wstępie. 
 
Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie zgody na włączenie nieruchomości w obręb 
Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
 

 



Projekt uchwały przedstawił i omówił obecny na sesji członek Zarządu 
Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej Pan Roman 
Dziduch. Poinformował radnych o strukturze i zakresie działania Strefy               
i przekazał materiały promocyjne. Stwierdził, że wniosek o włączenie 
nieruchomości w obręb Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
dotyczy nieruchomości położonej na terenie Gminy Górzyca o powierzchni 
3,3609 ha w obrębie Górzycy składającą się działek nr 638/49 i 638/50. 
 
Brak dyskusji. 
 
Treść projektu uchwały odczytała Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego 
i Gospodarki Komunalnej Helena Adamkiewicz.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/92/08 w sprawie zgody na włączenie nieruchomości    
w obręb Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej /uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Pan Roman Dziduch opuszcza obrady sesji – godz. 1310. 
 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Górzyca w rejonie miejscowości Górzyca – Żabice. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił projektant Autorskiego Biura 
Projektów w Gorzowie Wlkp. Roman Mycka. Poinformował radnych, że 
projekt uchwały Rady Gminy Górzyca w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca w obrębie miejscowości 
Górzyca - Żabice, opracowany został na podstawie uchwały Nr XXX/218/06 
Rady Gminy Górzyca z dnia 31 marca 2006r.  i jest zgodny z polityką 
przestrzenną gminy zawartą w Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca. Do projektu planu wykonano 
następujące opracowania: 
- „Studium możliwości lokalizacji farm wiatrowych na terenie gminy Górzyca”, 
- „Studium wpływu zespołów siłowni wiatrowych na krajobraz kulturowy 
gminy Górzyca w obrębie miejscowości Górzyca i Laski Lubuskie”,  
- „Oddziaływanie akustyczne na środowisko elektrowni wiatrowych”, 
- „ Prognozę oddziaływania na środowisko”, 

 



-„Prognozę skutków finansowych uchwalenia miejscowego planu   
zagospodarowania przestrzennego”, 
- Wniosek o zmianę  przeznaczenia  gruntów  rolnych  klasy III  i  klasy IV  na  
cele nierolnicze. 
Dodał, że projekt planu (po uzyskaniu wymaganych przepisami opinii                  
i uzgodnień), wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, wyłożony był do 
publicznego wglądu w terminie: od 18 grudnia 2007 r. do 08 stycznia 2008 r.  
Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu rozwiązaniami odbyła się 
w Centrum Spotkań Polsko-Niemieckich w Górzycy 08 stycznia 2008 r. Pan 
Mycka poinformował, że dyskusję nie przybył żaden mieszkaniec Gminy 
Górzyca. Uwagi do projektu planu należało składać w nieprzekraczalnym 
terminie do dnia  22 stycznia 2008r. Do wyłożonego projektu planu nie 
wniesiono żadnych uwag. Zgodnie z podjętą uchwałą intencyjną, w planie 
określono przeznaczenie terenów, oraz ustanowiono zasady ich 
zagospodarowania - pod lokalizację elektrowni wiatrowych, infrastruktury 
towarzyszącej i upraw rolnych. Określono również zasady obsługi 
komunikacyjnej, oraz zasady zaopatrzenia w sieć infrastruktury technicznej 
projektowanych elektrowni wiatrowych. Opracowania wykonane podczas 
realizacji planu miejscowego: „Studium możliwości lokalizacji farm 
wiatrowych na terenie gminy Górzyca”, „Studium wpływu zespołów siłowni 
wiatrowych na krajobraz kulturowy gminy Górzyca  w obrębie miejscowości 
Górzyca i Laski Lubuskie” i opracowanie dot. hałasu emitowanego przez 
wiatraki i jego wpływ na zabudowę związaną ze stałym pobytem ludzi  p.t. 
„Oddziaływanie akustyczne na środowisko elektrowni wiatrowych”, pozwoliło 
na optymalne usytuowanie elektrowni wiatrowych pod kątem zminimalizowania 
ich uciążliwości  dla mieszkańców, oraz na środowisko naturalne i przyrodnicze. 
Racjonalne wykorzystanie odnawialnych źródeł energii spełnia wymagania 
użytkowników, bez emisji gazów cieplarnianych. Jest więc sposobem na 
przeciwdziałanie ocieplaniu klimatu. Umożliwiając takie przedsięwzięcie jak 
realizacja elektrowni wiatrowych władze mają możliwość przedstawienia 
swojego terenu jako obszaru proekologicznego i starającego się rozwijać w 
symbiozie ze środowiskiem naturalnym. Taka inwestycja może stać się również 
atrakcją turystyczną. Z punktu widzenia władz i lokalnej społeczności budowa 
elektrowni wiatrowych to przede wszystkim szansa na rozwój gospodarczy 
regionu, rozbudowa i poprawa istniejącej infrastruktury, aktywizacja zawodowa 
ludności, która ma szansę znaleźć zatrudnienie przy realizacji prac 
budowlanych, a także możliwość uzyskania dodatkowych dochodów z tytułu 
podatków. Wg analizy zawartej w „Prognozie skutków finansowych uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Górzyca w rejonie 
miejscowości Górzyca - Żabice”, gmina nie poniesie żadnych kosztów 
związanych z realizacją planu miejscowego. Uchwalenie planu umożliwi gminie 
osiąganie dodatkowych korzyści finansowych – dochody z podatku od 
nieruchomości, które w skuteczny sposób pozwolą  na wspieranie lokalnych 

 



inicjatyw związanych z ochroną środowiska i rozwojem terenów wiejskich.      
W związku z powyższym projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Górzyca w obrębie miejscowości Górzyca – Żabice  
kwalifikuje się do uchwalenia  przez   Radę  Gminy  Górzyca. 
Gł. Specjalista ds. budownictwa, inwestycji, gospodarki przestrzennej           
i dróg Kazimierz Boguszewicz odczytał treść projektu uchwały 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady     w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/93/08 w sprawie planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Górzyca w rejonie miejscowości Górzyca – Żabice 
/uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Pan Roman Mycka  opuszcza obrady sesji – godz. 1330. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Wiceprzewodniczący Rady Gminy            
i poinformował radnych, że Rada Gminy stwierdza wygaśnięcie mandatu 
radnego Bogdana Nerko, który zmarł 10 grudnia 2007 r. podejmując uchwałę    
w tej sprawie zgodnie z ustawą - Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad 
powiatów i sejmików województw. Dodał, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany, 
otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/94/08 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 
/uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 



Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XII/70/07Rasdy Gminy 
Górzyca z dnia 30 listopada 2007 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/41/99 
Rady Gminy Górzyca z dnia 29 marca 1999 r. w sprawie założenia Zespołu 
Szkół. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Ref. Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Helena Adamkiewicz. 
Poinformowała radnych, że w związku z rozporządzeniem Ministra Edukacji 
Narodowej zmieniające rozporządzenie w sprawie ramowych statutów 
publicznego przedszkola oraz publicznych szkół i koniecznością dostosowania 
statutu Zespołu Szkół w Górzycy do wymogów wynikających z ww. 
rozporządzenia oraz opinią Lubuskiego Kuratora Oświaty w tym przedmiocie, 
uchylenie uchwały z dnia 30.11.2007 r. wprowadzającej zmiany organizacyjne 
Zespołu Szkół (wyposażenie w dodatkowy budynek po OPS-ie oraz określenie 
zasad gospodarki finansowej oraz jej obsługi) jest zasadne. Dodała, że 
postanowienia zawarte w uchylonej uchwale będą wprowadzone w drodze 
zmiany Statutu Zespołu Szkół. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/95/08 w sprawie uchylenia uchwały Nr 
XII/70/07Rasdy Gminy Górzyca z dnia 30 listopada 2007 r. w sprawie zmiany 
Uchwały Nr IV/41/99 Rady Gminy Górzyca z dnia 29 marca 1999 r. w sprawie 
założenia Zespołu Szkół /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie „Regulaminu korzystania z boisk sportowych na 
terenie Gminy Górzyca”. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor GOK Małgorzata 
Gniewczyńska. Poinformowała radnych, że zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym oraz ustawą o kulturze fizycznej nakłada się na Radę Gminy 
obowiązek ustalenia zasad korzystania z obiektów użyteczności publicznej 
stanowiących własność gminy. Ponieważ boiska sportowe znajdują się na 
terenie Gminy Górzyca, zgodnie z ich przeznaczeniem służą mieszkańcom 

 



gminy, klubom sportowym, instytucjom, organizacjom i osobom prawnym 
koniecznym jest ustalenie zasad korzystania z tych boisk, które zawarte są         
w projekcie uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/96/08 w sprawie „Regulaminu korzystania z boisk 
sportowych na terenie Gminy Górzyca”/uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest dla Gminy Górzyca”. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Kierownik Zespołu ds. Funduszy UE         
i ochrony środowiska Robert Stolarski. Poinformował radnych z 
opracowanym dla Gminy Górzyca „Programem usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest”. Podał podmioty, które będą uprawnione do realizacji 
tego zadania. Stwierdził, że wstępnie Gmina Górzyca prowadzi monitoring          
i trwają przygotowania do realizacji tego zadania. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/97/08 w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Górzyca”/uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. 

 



 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Ref. Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Helena Adamkiewicz. 
Poinformowała radnych, że na wniosek złożony przez jednostki organizacyjne 
gminy  przygotowany został projekt uchwały przekazujący w trwały zarząd 
nieruchomości zabudowane i niezabudowane, z przeznaczeniem na realizację 
zadań statutowych. Dodała, że trwały zarząd jest forma prawną władania 
nieruchomości przez jednostki organizacyjne. Za zgodą organu nadzorującego 
ma prawo rozbudowy , dzierżawę lub użyczenie. Trwały zarząd ustala się na 
czas oznaczony lub nieoznaczony. Trwały zarząd na rzecz jednostki 
organizacyjnej ustanawia Wójt Gminy w drodze decyzji, który wygasa  z 
upływem okresu na który został ustanowiony, albo wskutek wydania decyzji 
Wójta Gminy o jego wygaśnięciu. Za nieruchomości oddane w trwały zarząd  
pobiera się opłaty roczne wg stawki procentowej od ceny nieruchomości. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady     w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/98/08 w sprawie oddania nieruchomości w trwały 
zarząd /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Lubuskiego Oddziału Straży 
granicznej w Krośnie Odrzańskim. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła w zastępstwie po. Skarbnika Gminy 
Lidii Guźniczak Gł. księgowa szkół Joanna Maczulis.  Poinformowała 
radnych, że Komendant Placówki Straży granicznej w Kostrzynie nad Odrą 
pismem z dnia 21 grudnia 2007 r. zwrócił się z prośbą o możliwość wsparcia 
finansowego lub rzeczowego Placówki w celu poprawy i usprawnienia 
nałożonych ustawowo zadań, w tym także  mających wpływ na poprawę 
bezpieczeństwa  i porządku publicznego. Mając na uwadze dobrą współpracę 
Placówki z Gmina Górzyca i jej czynną pomoc w zabezpieczaniu 
bezpieczeństwa publicznego i porządku na terenie gminy Wójt Gminy 
proponuje udzielenie  pomocy rzeczowej obejmującej zakup paliwa  dla 
samochodów służbowych Placówki w wy. 500 zł na koniec każdego kwartału, o 
łącznej wartości 2000 zł w 2008 r.  

 



 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/99/08 w sprawie pomocy rzeczowej dla Lubuskiego 
Oddziału strazy granicznej w Krośnie Odrzańskim /uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie i budżetu Gminy Górzyca na 
2008 r. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Projekt uchwały przedstawiła                 
i omówiła w zastępstwie po. Skarbnika Gminy Lidii Guźniczak  Gł. księgowa 
szkół Joanna Maczulis. Poinformowała radnych, że zwiększa się dochody 
budżetu gminy o kwotę 984.887 zł oraz zwiększa się wydatki o kwotę 170.996 
zł. Wynikająca nadwyżka dochodów budżetu nad wydatkami budżetowymi w 
kwocie 813.891 zł zostaje przeznaczona na spłatę pożyczki z prefinansowania. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
rady w dniu 25 lutego br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XIV/100/08 w sprawie zmian w budżecie i budżetu Gminy 
Górzyca na 2008 r /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12 
Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia 
Gminy „Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2007. 
 

 



Informację przedstawiła Gł. Specjalista ds. działalności gospodarczej, 
zezwoleń na alkohol, pożytku publicznego i ochrony danych osobowych  
Ewa Piechota. 
 
Informacja został przyjęta przez Radę Gminy. 
 
 
Ad. 13 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi 
do protokołu z obrad  XIII sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu i w wyniku głosowania jawnego protokół 
został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Ad. 14  
Informacja  Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy Tomasz Kowalczyk przedstawił następujące informacje z 
działalności w okresie międzysesyjnym: 
- została zawarta umowa z Agencją Nieruchomości Rolnych w Gorzowie o 
dofinansowanie zadania budowy wodociągu w Pamięcinie w wys. 150 tys. zł. 
realizowanej w ramach wspólnego przedsięwzięcia z Gminą Słubice pn. 
„Budowa przyłącza wodociągowego z ujęcia  wody w Golicach – Gmina 
Słubice do miejscowości Pamięcin i Laski na terenie Gminy Górzyca”.  Trwają 
przygotowaniu przetargu na tę inwestycję; 
- Gmina Górzyca otrzymała pozwolenie na budowę oczyszczalni ścieków w 
Górzycy, będziemy prowadzili rozmowy z Urzędem Marszałkowskim o 
dofinansowanie tego przedsięwzięcia; 
- w ramach środków własnych przy udziale wsparcia Starostwa Powiatu 
Słubickiego i środków Lubuskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 
(LRPO)  planowana jest budowa  ścieżki rowerowej Górzyca – Żabice; 
- otrzymaliśmy informację od Starosty Powiatu Słubickiego, że w II połowie 
roku 2008 przewidziana jest modernizacja drogi Żabice-Spudłów; 
- remont budynku po Straży Granicznej przy ul. Kostrzyńskiej w Górzycy, który 
został przeznaczony na nową siedzibę Ośrodka Pomocy Społecznej dobiega 
końca – na kolejnej sesji przewiduje się uroczyste otwarcie OPS z udziałem 
Wojewody; 
- poinformował, że w trakcie opracowań jest projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca w 
rejonie miejscowości Laski Lubuskie w związku z planowaną inwestycją 
budowa parku wiatraków – 24 lutego br. przeprowadzone zostało zebranie 

 



wiejskie w tej sprawie, na którym Pan Koncik wyraził swoje niezadowolenie, 
ponieważ w chwili obecnej nie może wykupić dzierżawionych od Agencji 
Nieruchomości Rolnych gruntów poł. w obrębie miejscowości Laski Lubuskie,  
z uwagi na przewidywaną tam lokalizację parku wiatraków. Wójt zaproponował 
spotkanie się z Panami Koncik w czwartek (6.03.br)i omówienie tej kwestii  
(obecny na sesji Pan Artur Koncik wyraził swoje niezadowolenie w związku 
ww. sprawą  i zgodził się na spotkanie z Wójtem w proponowanym terminie); 
- trwają prace remontowe świetlicy wiejskiej w Laskach Lubuskich; 
- w Radówku w świetlicy wiejskiej z wykorzystaniem środków UE powstanie 
tzw.„wioska internetowa” z 11 stanowiskami komputerowymi – wartość 
projektu 100 tys. zł; 
- poinformował o zdobyciu przez młodzież Szkoły Podstawowej w Pamięcinie 
Mistrza Powiatu Słubickiego w piłce ręcznej czwórek – Wójt dodał, że zamierza 
w nagrodę sfinansować wycieczkę do Warszawy dla drużyny;    
- zgodnie z wnioskiem sołtysa sołectwa Górzyca trwają przygotowania do 
oznaczenia ulic i instytucji w Górzycy; 
- 3 marca br. w poniedziałek odbędzie się zebranie wiejskie w Górzycy.                                                                               
 
Ad. 15 
Interpelacje  radnych Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili żadnych interpelacji. 
 
Ad. 16 
Wolne wnioski i informacje. 
 

1) Dyrektor GOK Małgorzata Gniewczyńska poinformowała, że jest duże 
zainteresowanie skałką wspinaczkową na Kompleksie Sportowo-
Rehabilitacyjnym. Ponieważ brak jest instruktorów planuje się 
zorganizowania szkolenia w tym zakresie, którego koszt wyn. ok. 150 zł. 
Zainteresowanych zaprosiła do wzięcia udziału. 

2) Sołtys sołectwa Pamięcin Krzysztof Urbański złożył wniosek o 
zaopatrzenie w kosz na śmieci cmentarza w Pamięcinie oraz postawienie 
kosza k/kościoła. Ponadto poprosił o sprzątanie cykliczne przystanku 
PKS. 

3) Sołtys sołectwa Czarnów Marianna Woźniak spytała kiedy zostanie 
wybudowana instalacja ściekowa w Czarnowie ul. Kolejowej oraz 
poinformował, że w Czarnowie pojawiły nowe się ogłoszenia firmy 
świadczącej usługi w zakresie wywozu śmieci. 

4) Radna Małgorzata Mazur poinformowała, że mieszkańcy Stańska 
oczekują na zebranie wiejskie.  

Kierownik Zesp. Ds. Funduszy UE i Ochrony Środowiska Robert Stolarski 
odpowiedział, że wnioski sołtysów zostaną rozważone. Poinformował, że na 

 



terenie Gminy Górzyca chce świadczyć usługi w zakresie wywozu śmieci 
konkurencyjna dla Altvater firma i pojawiające się ogłoszenia dają możliwość 
mieszkańcom rozważenia wyboru firmy. 
 

5) Radny Ryszard Dębiński poinformował, że dniu dzisiejszym o godzinie 
1800 w kościele parafialnym w Górzycy zostanie odprawiona msza św.    
w intencji zmarłego 10 grudnia 2007 r. śp.  Bogdana Nerko. 

 
Ad. 17 
Zakończenie obrad XIV sesji Rady Gminy.  
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad sesji oraz brak dalszej dyskusji 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął XIV sesję Rady Gminy Górzyca  
/godz. 1420. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
(-) Jerzy Chudziński 

 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 
 
 
 
 
 

 


